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Under socialdemokraternas tid vid makten har utvecklingen gått åt fel håll i 
många av våra ytterstadsdelar. Mest uppmärksamhet har Nalin Pekguls (s) flytt 
från Tensta fått. Det ökande våldet, otryggheten och religiösa fundamentalis-
men har gjort det omöjligt för hennes familj att bo kvar i Tensta. Men utveck-
lingen har varit mycket negativ även på andra områden.  

Ungdomsarbetslösheten är rekordhög och har ökat med mer än 70 procent i 
flera ytterstadsdelar. Socialbidragsberoendet har ökat kraftigt under mandatpe-
rioden. Antalet människor i arbetsmarknadsåtgärder är rekordhögt.  
 Viktiga infrastrukturbeslut har antingen inte fattats alls eller skett i fel rikt-
ning. Hit hör den livsviktiga dragningen av den nya tvärbanan via Rinkeby och 
Tensta som socialdemokraterna beslutat inte ska bli av, samt upprustningen av 
E18 som skjutits på framtiden gång på gång.  
 I flera fall har dessutom önskemålen om konkreta vardagsfrågor negligerats 
eller avvisats. Hit hör frågan om begravningsplats i Tenstaområdet och rätten 
att se på TV och därtill hörande parabolantenner.  
 Härom veckan sa socialdemokraterna dessutom nej till Rinkebybornas öns-
kemål att få starta gymnasieklasser i Rinkebyskolan. Till detta ska läggas soci-
aldemokraternas konsekventa förföljelse av konfessionella friskolor och för-
budet för ytterstadsbor att köpa sina lägenheter, trots att intresset är stort och 
hyresrätterna i många fall dominerar helt. 
 Under den förra borgerliga mandatperioden startade många ambitiösa pro-
jekt för att vända den negativa utvecklingen. Jobbgarantin, kraftigt minskande 
socialbidragstagande, nya projekt som radhusen i Rinkeby, bostadsrättsom-
vandlingen och satsningen på friskolor och kommunala skolor, tex Rossinrikt-
ningen på Tensta gymnasium, gav hopp och framtidstro. 
 Under de senaste fyra åren har däremot kontrasterna ökat mellan rika och 
fattiga stadsdelar i Stockholm och socialdemokraterna verkar stå helt hand-
lingsförlamade inför utvecklingen. 
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 Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 
1. Varför kommer inte den nya tvärbanan att dras via Rinkeby och Tens-

ta? 
2. Varför får man inte ha parapolantenn när fastighetsvärden inte kan le-

verera det tv-utbud man vill ha? 
3. Varför har inte staden ordnat begravningsplats på Järvafältet? Varför 

är grönlingen i Igelbäcken på Järvafältet viktigare än de boendes rätt 
till en sista vila? 

4. Varför får inte Rinkebyskolan starta gymnasieklasser? 
5. Varför får inte de som vill i ytterstaden köpa sina lägenheter? 
6. Vilka åtgärder har du vidtagit för att minska ungdomsarbetslösheten 

som ökat kraftigt i flera stadsdelar? 
7. Vilka åtgärder har du vidtagit för att minska socialbidragstagandet? 
8. Vilka åtgärder har du genomfört under mandatperioden för att få in 

nya verksamheter och nya boendeformer i våra ytterstadsdelar? 
 
Stockholm den 21 april 2006 
 

Mikael Söderlund 


